
KDAJ BODO ZABRNELI
TELEFONI

Več občanov iz posameznih KS obdne Ljubljana Moste-
Polje je na raznih mestih iskalo odgovor na vprašanje, kako da
ptt-jevd ozjroma sis za ptt promet (er družbenopolitične orga-
nizacije v občini niso končali z združevanjem sredstev za grad-
njo telefonskega omrežja preko KS. Čeprav smo v sredstvih
javnega obveščanja, prek delegatov in oeposredno občane že
obvestili, zakaj M piiilo do podpisov ustreznih pogodb oziroma
sporazumov med KS, ptt in območnim sisom za ptt promet o
gradnji telefonskega omrežja. občane ponovno obveščamo, da
do gradnje ni prišlo:

— ker je bilo premalo interesenetov za telefonske prik-
ljučke (namesto 8.000 le 4.000);

— ker so posamezne KS močno kasnile z zbiranjem prijav,
saj smo dobili zadnji spisek iz KS Zadobrova—Sneberje šele
20. januarja 1981 (zadnii podališani rok pa iebil 10. december
1980);

— ker bi morala biti akci ja končana in že vplačan prvi obrok
do konca leta 1980, da bi tako dosegli možnosti za ugodne kre-
dite; zaradi povsem drugačnih pogojev gospodarjenja v letu
1981 smo bili prisiljeni akcijo prekiniti.

Tako bodo občani Most in tistih KS in delih KS, kjer so teh-
nične možnosti, dobili telefone, ko bodo delavci končali z grad-
njami posameznih central (Moste — končana, Polje 1982-83,
Dobrunje končana) in z gradnjami telefonskih omrežij. Pod-
laga za vključevanje v okviru tehničnih možnosti pa bodo tudi
seznami, ki so jih posredovale krajevne skupnosti območnemu
sisu za ptt promet Ljubljana, le-ta pa jih je odstopila naročniški
službi podjetja za ptt protnet Ljubljana. Ti seznami so le pri-
pomoček za delo posebne komisije, k'i na podlagi meril iz pra-
vilnika o dodeljevanju telefonskih priključkov odobrava po-
samezne vloge in določa vrstni red. Za sedaj so tehnične mož-
nosti otnejene. Najboljše možnosti imajo vse KS v Štepanj-
skem naselju, Novih Jaršah in Novih Fužinah ter tiste K.S, ki so
same financirale gradnjo KKO (KS Vevče — Zg. Kašelj, Be-
snica, Zadvor).

Pismo Cveta Bašlja pa nas je presenetilo, kajti iz njega nika-
kor ne moremo ugotoviti, ka j tovariš Bašelj sploh hoče — razen
kritike vsega in vsakogar, ne da bi pri tem nakazal rešitve. Toda
dejstva govore drugače: kljub težavam v občini Ljubljana
Moste-Polje pospešeno gradimo centrale (v Polju, Mostah,
Dobrunjah) in posamezne telefonske mreže ter iščemo
ustrezne rešitve za KS (med njimi je tudi Zalog), v katerih za
sedaj še ni tehničnih možnosti za vključevanje v ptt omrežje. O
tem so sproti seznanjeni tudi občani vzhodnega dela Ljubljane
preko sredstev javnega obveščanja in preko delegatov sisa za
ptt promet. Čudi nas torej da je tovariš Bašelj o tem tako slabo
obveščen.

Naj ponovimo še enkrat:
— Samoupravni sporazum o temeljih plana območnega sisa

za ptt promet Ljubljana za obdobje 1981—85 in srednjeročni
plan razvoja ptt zmogljivosti za obdobje 1981—85 sta veljavna
in sprejeta v skladu s statutom in poslovnikom območnega sisa
za ptt promet Ljubljana ter z zakonskimi določili. — V veljavi
so sprejete finančne obveznosti glede zagotavljanja sredstev
uporabnikov v višini 20% od cene impulza in 30% soraz-
mernega deleža gradnje novega telefonskega naročnika za
družbeno pravne osebe — podpisnike sporazuma. Za obča-
ne — individualne naročnike in za bodoče naročnike pa se te
obveznosti v takšni obliki za sedaj ne -uporabljajo, temveč je
treba graditi primarno in sekundarno telefonsko omrežje na
podlagi posebnih sporazumov oziroma pogodb med KS in izva-
jalci teh del ter podjetjem za ptt promet Ljubljana v okviru sisa
kot mestu sporazumevanjain dogovarjanja. Skupnost za cene
je odborila ptt enotno poprečno ceno gradn je in vključitve tele-
fonskega priključka za Slovenijo. Odobrene cene res ne zago-
tavljajo izvedbe srednjeročnega plana, zato so v teku prizade-
vanja, da bi bila sistemsko uvrščena tudi ptt dejavnost med de-
javnosti posebnega družbenega pomena, obvezno pa naj bi
rastlo tudi vkl jučevanje vseh uporabnikov ptt storitev v financi-
ranju razvoja (tako ozdov in skupnosti kot občanov).

Strinjamo se s predlogom tovariša Bašlja, da je treba odloč-
neje razpravljati o odgovoraosti za delo delegatov. Obdnski
konferenci SZDL zato predlagamo, da sproži ustrezne akcije.
Prepričani smo, da tudi v občini Ljubljana Mosle-Polje tako ne
bo treba ukrepati šele »po požarih«. S skupnimi napori bomo
stalno izboljševali delegatska razmerja ter tako prispevali k še
hitrejšemu razvoju plt in samoupravnih odnosov med uporab-
niki in izvajalri ptt storitev, vključenih v sis za ptt promet Ljub-
Ijana. Pri tem pa seveda ne smemo pozabiti na celovit razvoj ptt
v občini, mestu, regiji in repubtiki.
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